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Protokół Nr   64/ 2023 

 

z wspólnego posiedzenie Komisji Budżetu i Rolnictwa, Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny, Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Środowiska, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu w Kluczborku w dniu 27 listopada 2023r. 

 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie posiedzenia.  

2.Analiza materiałów wraz z opiniowaniem uchwał na LIX Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. 

3.Wolne wnioski.  

4.Zamknięcie posiedzenia. 

Osoby zaproszone na komisję: 

1. Mirosław Birecki – Starosta Kluczborski 

2. Magdalena Żmuda - Lewald - Skarbnik Powiatu 

3. Anna Szczygieł - Naczelnik Wydziału Obsługi Finansowo-Księgowej Jednostek 

Organizacyjnych Powiatu. 

 

 

Ad.1. 

Wspólne Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Turystyki, Rozwoju Rodziny- Robert Wietrzyk, który przedstawił proponowany porządek 

obrad. Radni nie wnieśli uwag do porządku. We wspólnym posiedzeniu uczestniczyło 

początkowo 15 radnych, kolejno dołączyło do posiedzenia 2 radnych. W sumie 17 radnych 

brało udział w posiedzeniu. 

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

 

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -jednogłośnie za.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- jednogłośnie za.  

 

 

Ad.2.  

Kolejno Przewodniczący przeszedł do omówienia materiałów na LIX Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. Głos zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki, który przedstawił zmiany  

w budżecie. Zwiększenie dochodów- 200 000zł, środki pochodzą z rezerwy subwencji 

ogólnej, które stanowią uzupełnienie dochodów jednostek samorządu terytorialnego. 

Zwiększenie wydatków z tytułu wkładu własnego w związku z realizacją usług transportu 

publicznego przez PKS Kluczbork w ramach zadania współfinansowanego z Funduszu 

Rozwoju Przewozów Autobusowych- 50 269,40zł. Zwiększenie wydatków bieżących  

w kwocie 50 000zł na bieżące utrzymanie dróg powiatowych. 

Kolejno Pan Starosta omówił projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej. Jeśli chodzi o modernizację sieci dróg powiatowych Powiat uzyskał bardzo duże 
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środki na remonty dróg. W dniu 27.11.2023r.  Pan Starosta Mirosław Birecki  

wraz z Wicestarostą Lesławem Czernikiem podpisali umowę na dofinansowanie (80% 

wartości zadania) do inwestycji na remont drogi powiatowej 1321O Jakubowice- Skałągi. 

Powiat Kluczborski na ten cel zdobył 3 652 501,21zł z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Dokumentacja jest przygotowana. W niedługim  czasie zostanie ogłoszony przetarg. Gmina 

Wołczyn deklaruje wkład własny w kwocie 300 000zł, Gmina Byczyna- 200 000zł.  

Ta inwestycja będzie sfinalizowana w bardzo dobrych proporcjach. Kolejno zmieniły  

się terminy realizacji zadań, w związku z tym 10 000 000zł zostaje „przerzucone” na przyszły 

rok. Wprowadzone zostało nowe zadanie „Przebudowa parkingu przy budynku Urzędu 

Miejskiego i Starostwa Powiatowego w Kluczborku. Powiat będzie partycypował w kosztach 

w kwocie około 200 000zł. Kolejne zadanie to wykonanie instalacji fotowoltaicznej  

na budynku Urzędu Miejskiego w Kluczborku. Powiat będzie współfinansował zadanie razem 

z Gminą Kluczbork aby rachunki za prąd spadły. Zwiększono wartość zadania- przebudowa 

drogi powiatowej na odcinkach stanowiących przejścia i przejazd rowerowy z tytułu 

zwiększenia dotacji z Gminy Kluczbork. Wartość zadania ogółem to 358 575,94zł.  

Przy zadaniu budowy drogi dla pieszych w Bąkowie, Gmina Kluczbork zapewnia wkład 

własny. Wartość zadania to kwota 910 564,80zł. Powiat jest w trakcie przetargu, umowy są 

podpisywane.  

Pan Starosta Mirosław Birecki powiedział, że jeśli chodzi o uchwałę w sprawie zmiany 

uchwały Nr V/51/2019 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 20 marca  2019 r. w sprawie 

nadania Statutu Domu Pomocy Społecznej w Kluczborku to tutaj zgodnie z uwagami  

pokontrolnymi Urzędu  Wojewódzkiego zostały wprowadzone sugerowane zmiany. 

Kolejno Pan Starosta omówił projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr LVIII/355/2023  

z dnia 27 października 2023 r. w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok. Dzięki 

powstałym oszczędnościom w zakresie rehabilitacji społecznej w łącznej kwocie 20 556,37zł 

możliwe będzie zwiększenie środków na dofinansowań z zakresu zaopatrzenia w sprzęt 

rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze przyznane osobom 

niepełnosprawnym. 

Kolejno przez Pana Starostę Mirosława Bireckiego została omówiona uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy pomiędzy Powiatem Kluczborskim,  

jako Organizatorem a Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w Kluczborku  

Sp. z o.o. jako Operatorem o świadczenie usług publicznych w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego. Został złożony wniosek o dopłaty z Funduszu Rozwoju Przewozów 

Autobusowych, kwota około 1 500 000zł. Dotyczy to linii  Opole- Uszyce.  

Pani radna Celina Zając zapytała czy oświetlenia przejść dla pieszych będą z sieci czy z lamp 

solarnych? Pan Starosta odpowiedział, że zasilanie będzie z sieci. 

 

Przewodniczący wobec braku pytań przeszedł do opiniowania projektu uchwały 

zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2023. 

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -7 za, 1 radny wstrzymał się.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- jednogłośnie za.  
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Następnie w związku z tym, że radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Przewodniczący poddał projekt uchwały  

pod zaopiniowanie.  

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -7 za, 1 radny wstrzymał się.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- jednogłośnie za.  

 

Kolejno przedstawiono projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LVIII/355/2023  

z dnia 27 października 2023 r. w sprawie określenia zadań do realizacji ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok. W związku  

z brakiem uwag do projektu Przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.  

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -jednogłośnie za.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- jednogłośnie za.  

 

Następnie przedstawiono projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr V/51/2019 Rady 

Powiatu w Kluczborku z dnia 20 marca  2019 r. w sprawie nadania Statutu Domu Pomocy 

Społecznej w Kluczborku W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag do projektu 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -jednogłośnie za.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- jednogłośnie za.  

 

Następnie przedstawiono projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

pomiędzy Powiatem Kluczborskim, jako Organizatorem a Przedsiębiorstwem Komunikacji 

Samochodowej w Kluczborku Sp. z o.o. jako Operatorem o świadczenie usług publicznych  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego. W związku z tym, że radni nie wnieśli uwag 

do projektu Przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -jednogłośnie za.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- jednogłośnie za.  
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Następnie przedstawiono projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

wykonania linii krawędziowych na drodze powiatowej DP 1306O. W związku z tym, że radni 

nie wnieśli uwag do projektu Przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

 

Komisje głosowały oddzielnie:  

Komisja Skarg- jednogłośnie za.  

Komisja Rewizyjna- jednogłośnie za.  

Komisja Zdrowia -jednogłośnie za.   

Komisja Budżetu – jednogłośnie za.  

Komisja Oświaty- jednogłośnie za.  

 

Następnie przedstawiono informację Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych 

w roku szkolnym 2022-2023. 

Kolejno przedstawiono sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres 

od 29.09.2023r. do 30.10.2023r. 

 

Ad.3. 

Kolejno Przewodniczący przeszedł do punktu poświęconego wolnym wnioskom. Głos zabrał 

Pan radny Damian Buła, który zapytał czy wpłynęło do Starostwa pismo z Urzędu 

Wojewódzkiego w sprawie Dyrektora DPS-u w Kluczborku? Pan Starosta odpowiedział,  

że wpłynęło pismo. Urząd Wojewódzki dopytywał co w tej sprawie dalej się dzieje?  

Pan Starosta powiedział, że została wysłana odpowiedź, w której była zawarta informacja  

z Gminy Lasowice Wielkie, że jeszcze nie doszło do procedowania, będą temat jeszcze 

analizować. Do dyskusji włączył się radny  Pan Norbert Waliczek, który zapytał  

czy nie ma informacji odnośnie przesłanej dokumentacji dotyczącej wykształcenia 

zainteresowanego? Pan Starosta powiedział, że nie ma informacji z Rady Gminy Lasowice 

Wielkie o wyrażeniu lub nie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z obecnym Dyrektorem 

DPS-u.  

 

Ad.4. 

Przewodniczący obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim  

za udział w posiedzeniu i zamknął wspólne posiedzenie komisji Rady Powiatu w Kluczborku.  

Na tym protokół zakończono.   

                          

 

 

                                     

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Rolnictwa  

Mariusz Pieńkowski  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Rozwoju Rodziny  

Robert Wietrzyk  

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia,  

Bezpieczeństwa Publicznego  

i Ochrony Środowiska  

Wojciech Smolnik  

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg,  

Wniosków i Petycji  

Ryszard Okaj  

 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  

Damian Buła  

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała :  

Anna Klyszcz 


